
 

 

Ref. Bestyrelsesmøde 18/8 
 
Alle i bestyrelsen er tilsted, dog ikke Jens Erik Larsen som havde meldt afbud. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt  

 

2. Godkendelse af referat fra  
a) 16. juni. Godkendt er lagt på hjemmesiden. 
b) 20. juli (ej udarbejdet) 
c) Generalforsamling 20. juli Godkendt er lagt på hjemmesiden 

 
3. Bestyrelsen taler om legepladsen - det kører, og der sker sandsynligvis noget i 
løbet af foråret. 
 
Strandrensning - “hold Danmark ren”. Aftal skal muligvis indgås med konsulent i 
Holstebro kommune. 2.maj 2020 - arbejdsdag og strand/klitrensning. Bliver det 
allerede gjort af kommunens skoler? Nicolai kontakter kommunen og vender tilbage 
med svar. 
 
4. Orientering fra formand: 

• Gen.forsamling god dag. Positive tilbagemeldinger. Næste år d. 18/7 
 
8. Sommerfest 
Kelds sang - fællessang med næste år. 
Klippekort fungerer godt. 
Rødvin ønskes bedre. Birthe følger op på muligheden for at købe bedre vine. 
Musik undlades under maden. 
Birthe og Nicolai er undersøgende omkring andre mulighed mht. musikken og 
ønsker at have et alternativ på plads inden dec. 
 
Baren skal pyntes bedre op - Nicolai kommer med et forslag. 
 
Lars bestiller telt osv. 
 
I indbydelsen vil bestyrelsen huske at gøre opmærksom på. at udgifter til salater 
mm. refunderes. 
 
Oprydning efter sommerfest:  
Vi ønsker at have flere til at blive til sidst og hjælpe med at køre : toiletvogn, 
gulvplader, tæpper. 2 hold.  
 
9. Økonomi. Som forventet. Følger budgettet. 
 
11. Lars undersøger mulighed for et arrangement der kan samle os i efterårsferien. 
Fx aftentur efter krondyrvildt. 
 
12. Kommende møder kl. 10: oktober, januar 11/1 hos Lars + julefrokost, marts 
28/3 hos Nicolai, juni 6/6 hos Birthe. 



 

 

 
Ikke noget til eventuelt. 


